
Artikel 41 vragen over windturbines Nieuw Reijerwaard 

Schriftelijke vragen aan het college van burgemeester en wethouders Ridderkerk (RvO, artikel 41) 

Datum 

01-09-2023 

Onderwerp 

Windturbines Nieuw Reijerwaard 

Vragensteller 

Jeroen Rijsdijk, PvdA Ridderkerk (in samenwerking met burgerlid Lydia Kramer-Blansjaar) 

Vragen 

Het realiseren van drie windturbines van maximaal 150 meter hoog in Nieuw Reijerwaard is 

juridisch mogelijk. Na het afhaken van Engie is het college van plan om de windturbines zelf te 

gaan ontwikkelen. Naar aanleiding heeft de PvdA Ridderkerk de volgende vragen:  

1. Wat is de reden dat u de ontwikkeling van de beoogde windturbines naar zich heeft 

toegetrokken? Heeft de gemeente de hiervoor benodigde expertise in huis?  

2. Hoeveel ambtelijke capaciteit is naar verwachting gemoeid met de ontwikkeling van de 

beoogde windturbines? In hoeverre gaat dit ten koste van lokale woningbouw- en 

duurzaamheidsprojecten? Graag uw antwoord toelichten.  

3. Het is een professionele partij als Engie niet gelukt om de windturbines te ontwikkelen. Hoe 

komt dat? Waarom verwacht u dat het de gemeente wel gaat lukken?  

4. Heeft u overwogen om met de provincie het gesprek aan te gaan om de ontwikkeling van 

de beoogde windturbines van tafel te krijgen? Zo ja, welke stappen heeft u genomen en 

waarom is dit niet gelukt? Zo nee, waarom niet? 

5. Windturbines hebben een grote impact op de leefomgeving. Hoeveel gehinderden 

(absoluut en procentueel) acht u aanvaardbaar en hoe zijn/worden deze getallen bepaald? 

Graag inzicht geven in de complete rekensom. 

6. Wat zijn de toetsmomenten en welke maatregelen kunnen er worden genomen bij 

overschrijding van de bepaalde aantallen gehinderden?  

7. Bent u bereid om bovenop de minimale wettelijke normen extra maatregelen te nemen om 

zo te zorgen voor een beter leefklimaat voor onze inwoners? Ook als dat extra geld kost?  

8. Worden er in het bestek eisen gesteld aan het absolute geluidsniveau van de windturbines 

op elk moment van de dag en op het gebied van slagschaduw?  

9. De stilstand kalender is heel bepalend voor het voorkomen van overlast en een rendabele 

exploitatie. Dit zijn tegenstrijdige belangen. Wie bepaalt deze kalender en maakt deze 

onderdeel uit van het bestek? Graag uw antwoord toelichten.  



10. U wilt bij de ontwikkeling van de beoogde windturbines gaan samenwerken met lokale 

partners. Welke lokale partners zijn hiervoor – naast De Groene Stroom – in beeld?  

11. Recent is er een nieuwsbericht verschenen waarin het RIVM waarschuwt dat er in de 

speciale coatings die gebruikt worden om windturbines te beschermen tegen roest mogelijk 

stoffen zitten die gevaarlijk zijn voor het milieu Het RIVM adviseert daarom om bij nieuwe 

windturbines een coating te gebruiken waar geen gevaarlijke stoffen uit voortkomen. Op 

welke wijze bent u voornemens om met dit advies rekening te houden bij de ontwikkeling 

van de beoogde windturbines? Zie: bericht RTL Nieuws coating windmolens mogelijk 

schadelijk voor milieu.  

12. Wordt de raad bij (het proces van) de ontwikkeling van de beoogde windturbines 

betrokken? Zo ja, op welke wijze? Zo nee, waarom niet? 

13. Hoe ziet het tijdpad voor de ontwikkeling van de beoogde windturbines er uit, inclusief de 

mogelijke start van het aanbestedingstraject? Wat zijn daarbij de go/no-go momenten? 

14. Stel dat de windturbines uiteindelijk gerealiseerd worden, kunt u dan voor zorgen dat er een 

noodnummer beschikbaar komt dat inwoners in geval van overlast 24/7 kunnen bellen?  

15. Wat is de stand van zaken met betrekking tot de ontwikkeling van de beoogde windturbines 

in Barendrecht en in het bijzonder die Bedrijventerrein Oost (BT Oost), dicht bij de 

gemeentegrens met Ridderkerk?   

Gelet op het bepaalde in artikel 41 van het Reglement van Orde voor de raad verzoek ik u om 

schriftelijke beantwoording van deze vraag.  

http://www.rtlnieuws.nl/economie/artikel/5396751/mogelijk-gevaarlijke-stoffen-coating-windmolens-rivm-noordzee
http://www.rtlnieuws.nl/economie/artikel/5396751/mogelijk-gevaarlijke-stoffen-coating-windmolens-rivm-noordzee
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